

DAGSORDEN

REFERAT

Møde: Bestyrelsesmøde for Ros Efterskole

Dato: 8. januar 2018

Tid: 19.00-21.00

Sted: Hos Janne, Klosterengen 3

Deltagere: Janne Hjorth, Kenny Sørensen, Mikkel Pedersen, Lotte Nowack, Lærke Breum-Sandager

Afbud: Jesper Tangbæk, Lizzi Tvede Waagstein, Christian Thaulow, Malene Kryger

Mødeleder: LN

Referent: Lærke

Dagsorden

Tid		Punkt	Behandling	Referat
19.00	1	Valg af referent og ordstyrer, herunder godkendelse af dagsordens punkter og referatet fra 4. dec. 2017	Beslutning	Godkendt.
19.05	2	Lovgivningsnyt samt nyt fra UVM	Orientering	Lov om ændring af Efterskoleloven er vedtaget i Folketinget. Lotte har talt med Ole Bjerring, for at finde ud af, hvad vi skal gøre, for at få vores godkendelse fra ministeriet.
19.10	3	Fundraising og sponsorater: - Nyt i forbindelse med: - North East Family	Orientering	Arbejdet med Flemming B. Nielsen er i proces. Arbejdsgruppe er nedsat med Claus Christensen og Mogens

		<ul style="list-style-type: none"> - Nordea - BHJ fonden - Detlef - Roskilde Fonden 		<p>Lange. Der har været afholdt ugentlige møder.</p> <p>Vi har søgt 50.000 kr. fra Nordea-fonden</p> <p>Vi har søgt 50.000 kr. fra BHJ-fonden (til sommercamp)</p> <p>Vi har søgt 5.000.000 kr. garanti fra Pandora (svar i januar)</p>
19.30	5	<p>Opstart skoleåret 2018 v. Lotte Nowack og Janne Hjort</p> <p>Der ønskes en drøftelse og beslutning omkring videre strategi for opstart 2018/2019.</p>	Kort drøftelse og Beslutning	<p>For at starte i 2018 skal der være minimum 40 indskrevne elever 1. marts.</p>
19.50	6	<p>Prefase-budget Gennemgang og input se bilag</p>	Kort drøftelse og Beslutning	<p>Christian Thaulow undersøger afskrivningsprocenten på udstyr til outdoor, så det kan komme i budgettet. Claus Christensen undersøger pris etablering af surfudstyr.</p> <p>Mia Willaume og Lisbeth tjekker budget for Art & Craft. (orienteres onsdag).</p>
20.05	7	<p>Orientering om fundraisingsbrochure</p>	Orientering	<p>Ny brochure er undervejs.</p>
20.15	8	<p>Status på Åbent Hus arrangementer og Rundvisninger, herunder opsamlede erfaringer.</p> <p>Følgende datoer til arrangementer er indtil videre foreslået:</p> <p>10. januar - Efterskolernes aften -</p>	Orientering	<p>30. december – Kom og få en rundvisning kl. 13.00-15.00, annonceret på Facebook og afholdt. Ikke mange fremmødte.</p>

		<p>orientering om aftaler – hvad mangler?</p> <p>21. januar – Åbent Hus (Aktivitet??) 11. februar – Åbent Hus (Aktivitet??)</p> <p>Hvordan får vi aktiveret og involveret vores skolekreds og Ros Efterskoles venner i højere grad?</p> <p>Se endvidere bilag med referat fra arbejds møder afholdt d. 14. dec. 2017 og 4. jan. 2018</p>		21. jan. bliver en rundvisningsmulighed med tilmelding.
20.30	9	<p>Fremtidig markedsføringsstrategi – herunder hvordan får vi oprettet en "salgsafdeling" – der kan ringe til relevante klubber i Danmark med henblik på reklame på deres hjemmesider/facebook samt plakato-phængning?:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Grupperinger: - Sejlsport - Spejdere - Klatreklubber - Mountainbike - Kajak - Roning - Kano - Løbe og orienteringsklubber <p>Beslutning fra sidst Tovholder: Janne, Lotte, Kenny og Claus udgør ringeteam</p> <ul style="list-style-type: none"> - Lotte udformer manuskript til at ringe efter 	Status	Udskudt til næste møde.

		<p>Mikkel kører med plakater og skaffer sponsorgaver</p> <p>Lizzi får fat på UU- Vejledere</p>		
20.40	10	<p>Henvendelser fra og samarbejde med lokale klubber ved Lotte Nowack</p> <p>Skolen har følgende henvendelser hvor der skal afholdes tages stilling til et møde samt udarbejdes detaljerede samarbejdskontrakter:</p> <p>Roskilde SejlKlub - Afventer Chr. Thaulow</p> <p>Roskilde Roklub - Behov/potentialer afklares</p> <p>Roskilde Mountainbike - MTB: mail videresendes til Kenny</p> <p>De danske spejdere - Palle Ravnsted-Larsen Grenleder Trop Bjarke gruppe. <i>Janne kontakter Palle omkring arrangement 10.1</i></p> <p>Naturfredningsforeningen i Roskilde Klubber, vi skal kontakte: Roskilde Rideklub Orienteringsklubben – <i>Lotte har holdt møde med O-løb 2. januar 2018</i> Klatreklubben – Lotte mangler at holde møde med Klatreklub.</p> <p>Der ønskes fortsat nedsat en arbejdsgruppe med en tovholder, der kan varetage det videre arbejde med klubberne.</p>	Status	<p>Lotte N arrangerer møde med sejlklubben med Christian Thaulow. Claus Christensen deltager.</p> <p>MTB vil gerne bidrage til camps. Fx Pinsen.</p>

20.50		<p>Opsamling på Ad hoc arbejdsgrupper:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kenny og Lotte – opsamling på hjemmeside og ministeriel formalie, arbejdsrunde mangler - Lizzi kontakter alligevel landets uu-centre med henblik på at skabe opmærksomhed omkring ROS – status - Kim Elmoose tilbyder møde omkring SoMe. Lotte og Claus deltager. – status? 	Orientering	Udskudt til næste møde.
20.55	13	<p>Næste bestyrelsesmøde</p> <p>Tirsdag d. 29.01.18</p> <p>Næste Arbejdsgruppemøde: 18.01.2018 kl. 19.30 hos LN</p> <p>Åbent hus</p>	Drøftelse og beslutning	
		EVT		Lotte kontakter Jesper Tangbæk i forhold til udtrædelse af bestyrelsen.

	Punkter til næste møde
--	-------------------------------

- | | |
|--|--|
| | <ul style="list-style-type: none">- Bygninger – kvadratmeter og økonomi, arbejdsgruppen arbejder- Deadlines og styring for proces i forbindelse med elevoptag- Hvad skal vi have af arrangementer i foråret og til sommer?(Overnatning, påskepakke, pinsepakke osv.)- |
|--|--|

Referatet er underskrevet d.

Formand
Janne Hjorth Brask

Næstformand
Lotte Elaine Wiese Nowack

Bestyrelsesmedlem
Jesper Tangbæk

Bestyrelsesmedlem
Christian Thaulow

Bestyrelsesmedlem
Kenny Sørensen

Bestyrelsesmedlem
Lizzi Tvede Waagstein

Bestyrelsesmedlem
Mikkel Pedersen